

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



未來照明  
FUTURE LIGHTING

未來照明有限公司  
Future Lighting Collection Limited



中小企界別 — 貿易業  
SMEs - Trading

未來照明有限公司全力推廣節能文化，除了為客戶提供創新及獨特的環保節能照明方案和產品外，更在社區和校園積極舉辦不同的環保教育講座和活動，為社會創造綠色及可持續發展的未來。

Future Lighting Collection Limited is fully devoted to energy conservation. The Company does not only provide innovative and unique environmentally-friendly lighting solutions and products, but also actively organises different environmental education seminars and activities in the community and school campus to help build a green and sustainable future for the society.



與外間機構合作，舉辦「光·膽『雙』照全城慳電膽回收大行動」，以LED燈取代慳電膽，並將之妥善回收。

Collaborating with external organisations to launch a “Fluorescent Lamp Recycling Programme” to help the replacement of compact fluorescent lamps with LED lighting and arranging proper disposal.



舉辦「照亮香港未來攝影比賽」，提升公眾的環保意識，同時為非政府環保組織籌款。

Organising a citywide “Create a Brighter Future” photography competition to enhance public awareness on environmental protection and raise funds for a green non-governmental organisation.



建議客戶採用發光二極管照明產品，並向他們說明其具備節省能源的功能。

Recommending clients to adopt LED lighting products by educating them the effective energy saving potential.